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Vragen van het lid Remco Dijkstra (VVD) aan de Staatssecretaris van 
Infrastructuur en Milieu over het bericht «Afnemer wil rechtszekerheid» 
(ingezonden 22 december 2016). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Afnemer wil rechtszekerheid» uit het Vakblad 
Afval! van 18 december 2016?1 

Vraag 2
Hoe oordeelt u over de kritiek dat de overheid afnemers en aanbieders van 
reststromen te weinig rechtszekerheid geeft? 

Vraag 3
Herkent u het beeld dat geschetst wordt over de Helpdesk Afvalbeheer, 
namelijk dat vragen van ondernemers regelmatig niet correct worden 
beantwoord? Hoe staat het met de bemensing van de Helpdesk Afvalbeheer? 

Vraag 4
Wat gaat u concreet doen om de informatievoorziening richting ondernemers 
vanuit de Helpdesk te verbeteren? 

Vraag 5
Vindt u dat de overheid meer duidelijkheid kan en moet geven of een 
substantie een afvalstof is of niet? 

Vraag 6
Zijn de Omgevingsdiensten en de Inspectie Leefomgeving en Transport bij 
het beoordelen van een reststroom strenger dan in het buitenland? 

Vraag 7
Kijkt u positief aan tegen het idee van omgedraaide bewijslast? Zo nee, 
waarom niet?

1 http://www.afvalonline.nl/uitgaven/vakbladafval?id=168
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